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  Niklas Hoffström, 53     
 

Din nuvarande roll på FS Södertälje: Motionär  
Vad jobbar du med i din vardag? Jag bedriver min egen verksamhet och får utlopp för mitt 

entreprenörskap inom IT och organisationsutveckling. Jag är utbildad organisationskonsult där 

förändringsledning, grupputveckling och samtalscoaching är en del av mina arbetsuppgifter. 

Min stora drivkraft är genom ett kognitivt och abstrakt förhållningssätt i en entreprenöriell anda 

arbeta med problemlösning och skapandets kraft. 

 

Mina främsta styrkor och förmågor:  

• Kognitivt och abstrakt tänkande – tänka utanför boxen och se helheten 

• Dynamisk och initiativrik - försöker oftast nå mål med hängivelse, på kort tid och på ett kraftfullt sätt. 

• Bra lyssnare (det finns en anledning att vi föds med två öron och en mun) med stor empatisk förmåga 

 

1. Vem är du som person, när du inte är på F&S?   

Jag värdesätter min familj väldigt högt, där min fru Ingvor sedan 26 år och mina barn Emma, 21 

och Marcus 18 är fundamentet. Jag har ett stort behov både av fysisk och mental träning då både 

kropp och knopp lever i symbios. Hela familjen älskar att resa och vår gemensamma oas är 

Thailand dit vi reser varje år.  

 

2. Vad tränar du på F&S? Om medlemmarna ska söka upp dig, var på F&S hittar de dig 

säkrast?   

 

Absolut säkraste platsen att få syn på mig är antingen på ett av löpbanden eller i den stora öppna 

styrketräningsytan. Genom mitt svarta bälte inom kampsporten Taekwondo så värdesätter jag 

även smidighet som med enkelhet kan utföras var som helst i lokalens generösa utrymmen.  
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3. Vad tycker Du är det bästa med F&S S-tälje?  
 

Ytorna, varma och trevliga människor, bra utrustning samt rent och fräscht. 

 

  

4. Vad är Dina ambitioner och förväntningar med styrelsearbetet inom F&S S-tälje?  

 

Jag ser framför mig att kunna bidra med både höjd och bredd genom mina erfarenheter som jag 

införskaffat mig, både privat men framför allt genom en lång och bred yrkesmässig resa. Mina 

förväntningar på medlemmarna i styrelsen är att vi genom gruppdynamik får att 1+1 blir 3. 

 

 

5. F&S S-tälje 2025 - hur ser Din målbild ut? 

 

Min målbild är att den nuvarande anläggningen hela tiden ska vara en levande organism som 

efter omvärlden och medlemmarnas behov och önskemål ständigt ska befinna sig i förändring. 

Jag kan också se i min spaning att genom ett taktat och utvecklande arbete så kommer 

organisationen ta marknadsandelar ifrån övriga friskvårdsaktörer i upptagningsområdet - 

Södertälje med omnejd. Konsekvensen blir då en ytterligare anläggning som komplement till den 

nuvarande.   

 


